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Zápis ze zasedání školské rady Gymnázia Christiana Dopplera ze dne 19. 10. 2022 

Přítomné osoby dle prezenční listiny 

členové školské rady:  

RNDr. Eva Stanovská, za zřizovatele 

Ing. Jan Waraus, za zřizovatele  

David Jurčík, za nezletilé a zletilé žáky 

Mikuláš Smrčka, za nezletilé a zletilé žáky 

Mgr. Pavla Haschková, za pedagogické pracovníky 

PhDr. Lucie Růžičková, Ph.D., za pedagogické pracovníky 

hosté: 

Mgr. Renata Pauchová, ředitelka školy 

Mgr. Vítězslav Jahn, zástupce ředitelky školy 

 

Program zasedání  

1) Zasedání školské rady bylo zahájeno představením všech členů rady.  

2) Podle prezenční listiny byli na zasedání přítomni všichni členové školské rady, tedy byla na 

zasedání přítomna nadpoloviční většina členů školské rady, a ta tak byla usnášeníschopná.  

3) Mgr. Pavla Haschková seznámila školskou radu s programem zasedání.  

4) Proběhla volba předsedy školské rady. Byla navržena a zvolena paní Mgr. Pavla Haschková. 

PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1 
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5) Ředitelka školy Mgr. Renata Pauchová seznámila školskou radu s výroční zprávou Gymnázia 

Christiana Dopplera za školní rok 2021/22. 

6) Ředitelka školy Mgr. Renata Pauchová informovala školskou radu o změnách personální situace 

ve škole v průběhu školního roku a o způsobech zajištění výuky jednotlivých předmětů. Výuka je 

odborně zajištěna, i když v některých případech absolventy bakalářských oborů příslušné 

specializace. Zástupce žáků Mikuláš Smrčka na základě osobní zkušenosti vyzdvihl kvality 

některých mladých vyučujících. 

7) Diskuze: práce s nadanými studenty, maturitní zkoušky.  

8) Drobné formální připomínky a podněty členů školské rady k výroční zprávě. 

9) Předsedkyně školské rady vyzvala členy školské rady ke schválení výroční zprávy Gymnázia 

Christiana Dopplera za školní rok 2021/22. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Navržená výroční zpráva Gymnázia Christiana Dopplera byla schválena. 

11) Školská rada pověřila Mgr. Pavlu Haschkovou a PhDr. Lucii Růžičkovou, Ph.D. podpisem 

výroční zprávy Gymnázia Christiana Dopplera za školní rok 2021/22. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

12) Ředitelka školy informovala školskou radu o přípravách oslav výročí 70 let od založení školy a 

výročí narození a úmrtí Christiana Dopplera. Připravuje se projekt na téma Christiana Dopplera, 

škola má zájem o navázání partnerství s Christian Doppler Gymnasium v Salzburku. 

13) Předsedkyně poděkovala přítomným za aktivní účast a zasedání ukončila. 

 

 

Zapsala: PhDr. Lucie Růžičková, Ph.D.                       Předsedkyně školské rady: Mgr. Pavla Haschková 

 


